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Z Á P I S  č. 4/2022 
 

z jednání Komise místní části Velíková konaného dne 31. 10. 2022 
 
 
Přítomni: p. Blahová, p. Hanáček, sl. Javoříková, p. Müller, p. Pešlová, p. Pšeja, p. Retyková, 

p. Suchánek, p. Vykopal, p. Vrbovská 
tajemnice komise p. Slováková 

 
Program: 

1. Úvod, schválení programu 
2. Priority 2023 
3. Informace z Kanceláře MČ Velíková 
4. Připomínky, nové podněty, ostatní  

5. Závěr  
 
 

1. Úvod, schválení programu 
 
Jednání KMČ zahájila předsedkyně p. Vrbovská v 18:00 hod. v sále multifunkční budovy ve Velíkové.  
Jednání bylo přítomno deset členů komise z deseti, komise je usnášeníschopná. 
Navržený program byl schválen. 
 
 

2. Priority 2023 
 
Členům byly předloženy aktualizované tabulky s přehledem Priorit MČ Velíková za rok 2022 : 
 
 

 Počáteční finanční stav v r. 2022:  3 362 000,00 Kč 

 Přesun fin. prostř. z MČ Malenovice:    571 000,00 Kč 

 Kryto rozpočtem k 1. 9. 2022:  3 933 000,00 Kč 
 
Vzhledem k tomu, že do rozpočtu priorit pro rok 2022 byly přesunuty finanční prostředky z MČ 
Malenovice ve výši 571 000 Kč, které musí být přesunuty v roce 2023 zpět, na nové priority nezbývají 
MČ Velíková téměř žádné finance. 
 
V letošním roce se podařilo zrealizovat prioritu č. 1/2019 – Opravy komunikací – Velíková, ul. 
Modřínová a v současnosti probíhá realizace priority č. 6/2017 – Úprava prostoru kolem 
multifunkčního objektu Velíková. 
V případě dostatku financí je pro příští rok prioritní zrealizovat vybudování místa pro nádoby pro 
separovaný odpad na ulici Modřínová za hasičskou zbrojnicí (odhad fin. náročnosti je 400 000 Kč). 
Obyvatelé sousedícího domu s vybudováním tohoto sběrného místa nesouhlasí, jedná se však o 
strategicky umístěný pozemek v majetku SMZ nacházející se uprostřed MČ a je tak snadno dostupný 
pro všechny občany. 
 
Pro další roky zůstávají hlavními prioritami priorita č. 2/2018 – Rekonstrukce „Výletiště“ a především 
pak letos nově vzniklá priorita Úprava točny MHD Velíková. Pro tuto prioritu je již vypracována studie, 
která byla projednána na schůzi KMČ Velíková dne 18. 8. 2022. V souvislosti s touto prioritou KMČ 
Velíková pověřuje členku komise M. Blahovou ke zjištění možností získání dotace na tuto 
rekonstrukci. 
KMČ se dále shodla na tom, že v okamžiku, kdy bude akce připravena k realizaci, bude toto 
oznámeno s dostatečným předstihem ve vývěsních skříních spolu s grafickým znázorněním úprav tak, 
aby se mohli všichni obyvatelé se zamýšleným záměrem seznámit a popřípadě se na podrobnosti 
doptat v KaMČ. 
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3. Informace z Kanceláře MČ Velíková 

 
 Pan Josef Kopečný ukončil na vlastní žádost ze zdravotních důvodů členství v KMČ, momentálně je 

tak jedno místo v komisi volné. Paní Blahová osloví kandidátku na členku KMČ z předešlé doby, zda 
její zájem o členství trvá. 
 

 Členové KMČ Velíková byli informováni o tom, že vzhledem k probíhající rekonstrukci prostoru kolem 
multifunkční budovy nebude letos rozsvícen vánoční strom. V příštím roce pořídíme nové osvětlení, 
které bude instalováno na nově vysazený stromek. 
 

 Členové KMČ Velíková byli informováni o instalaci 2 ks fitness prvků na DH na Horním konci, které 
byly pořízeny za 66 000 Kč. 
 

 Členové KMČ Velíková byli informováni o probíhající rekonstrukci sálu a tělocvičny v multifunkční 
budově. Obě místnosti jsou nově vymalovány, jsou zde nainstalovány úsporné LED zářivky a okna 
budou osazena roletami. Dále bude následovat výměna nábytku – skříní a stolu na PC s roletou a 
také stolů a židlí. 

 

 Členové KMČ Velíková byli informováni o požadavku na umístění zrcadel v křižovatkách ulic 
Modřínová a Dolní konec a Skautská a Dolní konec, dle informací Ing. Cekotové z OD byl tento 
požadavek pracovní skupinou schválen a momentálně probíhá stanovení jejich umístění. V této 
souvislosti členové KMČ navrhují umístění zrcadla do prostoru točny MHD, kdy vozidla jedoucí ve 
směru od Štípy do Lukova musí najíždět vysoko do křižovatky, aby daly přednost v jízdě vozidlům 
jedoucím od Hrobic a při větším provozu zde vznikají nebezpečné situace. Tajemnice KMČ osloví  
Ing. Cekotovou s požadavkem na posouzení vhodnosti umístění zrcadla na tomto místě. 

 

 Členové KMČ Velíková byli informováni o interním sdělení (úkol z veřejného setkání), ze kterého 
vyplývá nemožnost umístění přechodu pro chodce u multifunkční budovy. V této souvislosti požádala 
p. Slováková Ing. Rašku z OD o posouzení umístění přechodů pro chodce v blízkosti zastávek MHD 
Velíková Dolní konec, Velíková střed a Velíková točna MHD. 

 
 
4. Připomínky, nové podněty, ostatní  

 

 Paní Blahová navrhuje osazení odpadkového koše do prostoru u hasičské zbrojnice. 
Tajemnice KMČ v této věci osloví OD.  
 

 Paní Blahová informuje členy komise o tom, že se ve čtvrtek 10. 11. 2022 uskuteční tradiční 
Svatomartinský lampionový průvod a žádá o příspěvek ve výši 2 500 Kč na drobné 
občerstvení. Tento požadavek byl jednomyslně schválen (10 pro, 0 proti). 

 

 Pan Müller upozornil na probíhající výkopové práce v okolí místní kaple související s uložením 
optického kabelu. Tajemnice oslovila v této věci Ing. Cekotovou z odboru dopravy a následně 
byl požadavek přesměrován na OMZ z důvodu toho, že se nejedná o práce na zpevněné 
ploše. Dle informací Ing. Divokého z OMZ i Ing. Kojeckého ze společnosti Zlin Net, a.s. se 
jedná o práce na soukromých pozemcích, které budou po ukončení uvedeny do původního 
stavu. 

 
5. Závěr  
 
Příští jednání KMČ Velíková se uskuteční 25. 11. 2022 v salonku Restaurace u Komendů. 
 
 
Zapsala: Barbora Slováková, tajemnice KMČ Velíková 
Schválila: Šárka Vrbovská, předsedkyně KMČ Velíková 
 
 
Ve Zlíně – Velíkové dne 3. 11. 2022 


